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Betreft: beantwoording van brieven, vrijliggend voetpad Maastrichtsestraat 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 
 
Vrijliggend voetpad Maastrichtsestraat 

De afgelopen dagen hebben wij gezien dat u gestart bent met het aanleggen van een 
vrijliggend voetpad aan de Maastrichtsestraat. Zo’n vrijliggend voetpad hebben wij in een 
brief van 22 december 2008 bepleit, omdat de huidige situatie gevaarlijke situaties oplevert. 
Op dit moment bestaat in de Maastrichtsestraat de situatie dat fietsers- en 
voetgangersverkeer vanuit het centrum in gescheiden verkeersstromen, in de 
Maastrichtsestraat plotseling over één weg wordt geleid. Dat leidt tot gevaarlijke situatie, 
omdat voetgangers plotseling over één weg worden geleid, waarop ook fietsers rijden. Wij 
juichen uw initiatie dan ook zeer toe. 

Niet beantwoorden van brieven en vragen 

Dat brengt ons wel op een ander punt. Wij zien steeds vaker dat brieven en vragen van onze 
fractie erg lang onbeantwoord blijven liggen. De brief over de Maastrichtsestraat is daarvan 
een voorbeeld, maar wij kunnen inmiddels vele voorbeelden noemen. 

Als het neerleggen van het vrijliggende voetpad aan de Maastrichtsestraat betekent dat u al 
onze onbeantwoorde voorstellen of vragen, zonder terugkoppeling zonder meer uitvoert, dan 
is dat wat ons betreft natuurlijk prima. Dan hebben we ook geen terugkoppeling meer nodig. 
In dat geval zien we de uitvoering van onze voorstellen rondom bijvoorbeeld park Molenwijk, 
ons buurtbussen-voorstel en parkeren in de Stationsbuurt graag in de praktijk gerealiseerd. 

Aandacht voor beantwoorden brieven 

Wanneer u echter niet van plan bent alle ideeën van onze fractie zonder meer uit te voeren, 
zouden wij liever gewoon tijdig een normale reactie op onze brieven en voorstellen terugzien. 
Burgers hebben daar recht op en dat geldt ook voor raadsfracties. Overigens ook in het 
geval van burgers blijven zaken regelmatig nog te lang liggen, getuige bijvoorbeeld de al 
lang onbeantwoorde vragen van bewoners uit de Van Leeuwenstraat op gebied van verkeer 
en parkeren. 

Wij vragen u dan ook nog eens extra aandacht te vestigen op het beantwoorden van brieven 
en vragen vanuit burgers en raadsfracties. 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

Ervan uitgaande u hiermee naar behoren te hebben geïnformeerd en met belangstelling in 
afwachting van uw reactie. 

 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 
 
 


